



## **Styrelsemöte**

*1/2, 10.30, R148*

### **1 § Mötet öppnas**

10.38

### **2 § Närvarande styrelsemedlemmar**

Ordförande: Sara Berg

Kommunikationssamordnare: Vicky Rubin

Kommunikationssamordnare: Tilda Meldgaard

Social samordnare: Fredrika Åkerlund

Ledamot: Vendela Norell

Sekreterare: Ella Tauson

Ekonomiansvarig: Olivia Wall

### **3 § Frånvarande styrelsemedlemmar**

Vice ordförande: Isabella Farman

### **4 § Val av ordförande och sekreterare för mötet**

Ordförande: Sara Berg

Sekreterare: Ella Tauson

### **5 § Val av justerare tillika rösträknare**

Ledamot: Vendela Norell

### **6 § Godkännande av dagordningen**

Ja

### **7 § Information från styrelsemedlemmar**



- Information om paradiskonferensen - hur är upplägget?

Inbjudan till konferens samt sittning finns på Hitract, konferensen hålls på AF borgen och är gratis. Sittningen kommer att vara på Västgöta Nation och kostar 165 kr per person. Det finns en modell för alla motsvarande positioner i föreningarna så att de med motsvarande position i föreningarna har möjlighet att diskutera liknande poster. Sista anmälningsdag är 13 februari och datum för konferens och sittning är 21 februari. Målet är att skapa inspiration för kommande arbete samt att skapa möjlighet för fler event och stärka samarbetet mellan föreningarna.

- Möte med Hitract kl. 11

Ett möte med en ansvarig för Hitract pågick under en period av styrelsemötet. Mötet gav en introduktion till Hittracts historia och användning samt information kring vem som kontaktas vid problem. Introduktion, behöver vi kontakta någon angående hitract går vi till Mito. Det gavs även ny information kring uppdateringar för medlemsansvariga och administratörer. Det finns även möjlighet att boka in fler möten om det behövs en genomgång för specifika frågor.

- Lite snack om AW - vad fick vi från det?

Ett konsultbolag bjöd in till after work för ett par förtroendevalda. Som resultat har PiL mer potential för ett samarbete och PiLA, näringslivsutskottet och novischutskottet ska höra av sig för eventuella samarbeten. AW handlade främst om HR-inriktat arbete och tog tid för en givande föreläsning kring arbetet. Även ett annat företag har visat intresse för att delta i PiLA.

- Föreningsrummet

Föreningsrummet ska inventeras och rensas den 2a februari, Dokument kring inventarier ska uppdateras samt förtydligas gällande regler kring föreningens inventarier.

- Årsmöte

Årsmötet ska hållas senast tredje veckan i mars. Det finns en diskussion kring datum, preliminärt ska mötet hållas 6 eller 7 mars och en koll med AF ska göras inför detta. Kallelsen ska ut tre veckor innan mötet hålls och dagordning ska ut nio dagar innan mötet.

- Avhopp



Karriärssamordnare avgår, social samordnare tar tills vidare kontakt med utskotten, och tar posten fram till årsmötet.

- Info från samordnare: vad planerar utskotten?

Aktivitetsutskottet evenemang planerar en spelkväll och återkommer med datum, de planerar även eventuellt en canvas och cava. Aktivitetsutskottet fest planerar en sittning den 20 mars samt en sittning någon gång i maj. Aktivitetsutskottet sport planerar fotbollsträningar från och med påsk samt padelturnering. Alla planer finns inskrivet i kalendarium.

- Alumni-mingel

Det har varit en diskussion med näringslivsutskottet kring att hålla i ett alumnimingel. En offert finns för kostnaderna att hyra in sig för evenemanget samt det som ingår.

- Stadgar

Ordförande har varit på möte med revisor gällande diskussioner kring verksamhetsår. Det ska göras en förändring i stadgarna gällande verksamhetsår samt en förändring för att förtydliga det som berör verksamhetsår.

- Priser på merch

Diskussionen ska tas upp igen på nästa möte.

- Budget

En uppdatering kring hur budgeten kommer att se ut tillsvdare samt de missförstånd som förekommit.

- Möte näringsliv

Ett möte med näringsliv har förekommit gällande nya sponsorer och mer annonsering i PiLs kanaler samt information kring kontakt med fler företag.

## **8 § Punkter att diskutera**

Inga punkter att diskutera.

## **9 § Övriga frågor**

- Ny plan för sociala medier

Instagramkontot ska i framtiden ha ett tema för ett bättre och mer enhetligt flöde samt



att mer spontana inlägg ska förekomma.

- TikTok policy  
Tydlig kommunikation till alla som är med i videor på TikTok, likaså ska alla godkänna sitt deltagande i videor även efter inspelning. Det ska skapas en rutin kring detta.
- Något nytt istället för medaljer för förtroendevalda som avgår och nollningströjor.  
Diskussion kring medaljer vid avgång. Beslut görs att ha kvar medaljer inför avgång. Nollningströjorna kan fortsätta diskuteras i kommande möte för att sedan ge förslag till novischutskott kring ämnet.
- Förslag på ett namn till föreningen från enkäten (HRiL)  
Diskussion som ska fortsätta vid nästa möte.
- Kan Protocoll Copy tas bort från hemsidan eller måste vara kvar?  
Beslut kring att det kan tas bort.
- Förslag på lite aktiviteter (AA, AI exempelvis)  
Diskussion kring fördelar inför arbetslivet. Förtroendevalda uppmuntras att delta på alla evenemang. Diskussion kring utbildning för faddrar inför novischperioden samt ett eventuellt krav för generaler och huvudfaddrar att gå på eventuella föreläsningar från AA. Samt en eventuell utbildning på resten av faddrarna.  
  
En kontroll med programansvarig ska tas för att se om föreläsare kring AI eventuellt kan komma.
- Uppdatering av gruppkontrakt.  
Ska göras inför årsmötet.
- PiLA-goodiebags  
En koll ska göras kring vad AF säger kring goodiebags inför PiLA.

## **10 § Kalender för kommande period**

- 21/2 Paradiskonferens + sittning för förtroendevalda. Mer info kommer
- Prel. 7/3 - Årsmöte
- 20/3 Sittning Gbg

## **11 § Fastställande av tid för nästkommande styrelsemöte**



- 1/3 10.30

**12 § Mötet avslutas**

12.57